



# REFERAT FRA MØTE I HOVEDUTVALGET TURN & DANS nr 4/2021

<b>Dato:</b>	06/04-2021	<b>Sted:</b>	Teams
<b>Fremmøtte:</b>	Gunn Mari Høyem, Ulf Lundekvam, Vibeke Nesse, Eirik Løvaas, Ida Lokøy, Frid Sage, Jan Otto Halseth,		
<b>Ikke møtt:</b>	Emilie Hauge		
<b>Meldt forfall:</b>			
<b>SAK NR.</b>	<b>SAK</b>	<b>ANSVARLIG / UTFØRT AV</b>	
1/20	<b>Godkjenning av innkalling</b> Godkjent uten merknad		
2/20	<b>Godkjenning av saksliste</b> Godkjent uten merknad		
3/20	<b>Godkjenning av referat</b> Ikke godkjent ikke sendt ut i forkant.		
4/20	<b>Orienteringssaker</b>  <b>Leder</b> Håndball og fotball har opprettet sponsor grupper.  Fotball er redd for at post nord(liga?) detter ut.  Basket sliter nå.  Nytt bygg til sportsklubben diskuterer fortsatt  Årsmøte 27 april. Ingen treninger på det tidspunktet. Oppdatering nettside, endringer pågang. Kristine sin stilling blir endret Havexpo var digitalt, var positivt Årsberetning før påske Spørre undersøkelse pågang? Hva ønsker vi svar på.  <b>Her må du fin skrive litt Gunn Mari</b> <b>Økonomi</b> God økonomi, må justeres med tanke på periodisering. likviditet ok.  Sponsor grupper? Oppsett med føringer fra sportsklubben. Trenger noen i gruppe styret til å være ansvarlig for sponsorer.  Medlems avgifter har kommet inn. Noen reduserte satser grunnet mindre trening etc.  Bestilt drakter, usikkert om disse er kommet. Fakturering når disse blir sendt ut.  Lønn til noen av trenerne har blitt diskutert med Dan. Dan skal se på forskjellige lønninger.  Erik setter opp en Mal med tanke på lønninger og hva hver enkelt har krav på.	<b>Gunn Mari</b>	

	<p><b>Sportslig leder</b> Nikoletta blir/har reist tilbake til Romania. Jobbes med å finne alternative trenere. Treningene er per nå endret litt for å få treningene tilpasset de trenerne vi har. Malene og Linda har stilt opp for å få dette til å gå rundt. Cosmina og Mihai dekker også opp.</p> <p><b>Apparatturn</b> Det er god stemning på trening.</p> <p><b>Tropp</b> Ønsker klokke. Ønsker filming med forsinket fremvisning. Erik sjekker et system han vet om slik at et forslag til opsett kan lages.</p> <p><b>Dans</b></p> <p><b>Nytt fra Hovedstyret</b></p>	<b>Gunn Mari</b>
5/20	<p><b>Andre saker</b> Årsmøte 27 April</p> <p><b>Aktiviteter/konkuranse:</b> -Aktivitetsdag -2 serie konkuranse xxx mai? -tropps konkuranse film</p> <p><b>Årshjul</b> Gunn Mari sender underlag til Jan Otto og han setter opp årshjulet.</p> <p><b>Sportsplan.</b> Dette må det jobbes med. Vi trenger frivillige til å se på den.</p> <p><b>Styrearbeid</b> Trenger ny kasserer</p> <p><b>Seniorsamarbeid Tropp på tvers av klubber</b> Senior samarbeid, dokument/skjema sendt ut. Nederste tilbud (alt 4) som er det som er nærmest det som fungerer nå. Ønsker at man skal ha et tilbud men uten plikt.</p>	<b>Gunn Mari / Jan Otto</b>
6/20	<b>Smittevern</b>	
7/20	<p><b>Eventuelt</b> Spørsmål om hvem som kan spørre om sponsorer. Må være en voksen for å spørre om større sponsor grupper. Men hvis det er mindre sponsor aktiviteter kan også utøverne spørre selv. Egne kontoer for hver gruppe.</p> <p>Tar en dialog med Tertenes topp idretts gymnas for å finne ut hva kravene er. Ingen turnere er tatt inn. Eirik tar denne dialogen. Også en dialog om et samarbeid.</p> <p>Overtrekks klær/sekk til trenere. Fotball har laget en mal. Ida har sendt et forslag til Gunn Mari. Ida sender ut forslag til alle i styret og blir diskutert etter årsmøte.</p>	<b>Eirik</b>  <b>Ida</b>

	<b>Følgende vedtak ble fattet:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>•</li></ul>	
	<ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Neste Hovedutvalgsmøte: 29/4-21 kl 17:30-19:30</b></li></ul>	

Dato: 06/4-2021

Referent: Jan Otto Halseth